
 
Het huidige terrein en clubgebouw van korfbalvereniging KVC krijgt een nieuwe 
bestemming. © René van Sijes  

Multifunctionele bestemming voor 
clubgebouw en velden korfbalclub 
Hoogeloon 
HOOGELOON - De kantine, kleedlokalen en sportvelden van korfbalvereniging KVC in 
Hoogeloon krijgen een multifunctionele bestemming. Om die plannen verder uit te werken en 
(deels) te realiseren, is 125.000 euro nodig. 
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Korfbalclub KVC verhuist begin september van sportpark De Roetwijer in Hoogeloon naar 
Hapert. Wat te doen met de vrijkomende ruimte op het sportpark aan de Landrop? „Met die 
vraag hebben we het dorp Hoogeloon uitgedaagd”, aldus wethouder Davy Jansen. 

In de afgelopen maanden is een toekomstvisie opgesteld door de dorpsraad, samen met 
verenigingen en dorpelingen. Natuurlijk inclusief handboogvereniging Rozenjacht - Recht 
door Zee, VV Hoogeloon en beugelclub D’n Heuvel, die ook op het sportpark actief zijn. 

Uitkomst: een deel van de huidige korfbalvelden wordt evenemententerrein. Hier zou 
bijvoorbeeld de kindervakantieweek kunnen plaatsvinden. Op een ander deel van het 



buitenterrein is een outdoor schietbaan beoogd voor de handboogvereniging. Dit perceel 
grenst aan de huidige binnenbaan. 

‘Clubs hebben echt fantastische ideeën’ 

Wethouder Jansen: „Ook de St. Joris Showband wil graag van het evenemententerrein gebruik 
gaan maken, voor repetities en concerten. Het idee leeft nu bij die club om óók het beheer van 
het gebouw op zich te nemen, dus de huidige kantine en kleedlokalen van KVC.” 

Jansen: „Clubs willen vaak heel veel, hebben echt fantastische ideeën, maar we werken toch 
liever in stapjes. Dus eerst eens intrek nemen in het clubgebouw van KVC. Kijken waar je 
tegenaan loopt en daarna eventueel aanpassingen doen. Dat is beter dan te beginnen met een 
kostbare verbouwing, om achteraf te moeten constateren dat het toch anders had gemoeten.” 

De herbestemming moet een brede groep gebruikers aanspreken, stelt de gemeente. ‘En 
bijdragen aan de leefbaarheid en toekomstbestendigheid van het dorp. Ook moet het zorgen 
voor meer sociale samenhang.’ 

De volgende stap in het proces is de toekomstvisie uit te werken naar uitvoerbare plannen. 
‘Met focus op haalbaarheid, behoefte en budget.’ Voor deze uitwerking is extra krediet nodig. 

Via de Perspectiefnota 2025 stelt het college voor om 125.000 euro beschikbaar te stellen. 
Een bedrag voor het uitwerken en - zo mogelijk deels al dit jaar - het realiseren van plannen. 
Het krediet kan in juli worden vrijgemaakt tijdens de raadsvergadering. 

 


